



香港童軍總會野外定向會
Scout Orienteering Club of Scout Association of Hong Kong
 執行委員會參選表格
Registration Form for Executive Committee's Election

請以英文大楷填寫。

Please complete in BLOCK CAPITALS.

請將填妥之表格親身或寄交香港九龍尖沙咀柯士甸道 8 號香港童軍中心 9 樓 907 室青少年活動署。

Please submit the application form by hand or by post to Programme Branch, Room 907, 9/F, Hong Kong Scout Centre, 8 Austin Road, Tsim Sha Tsui, Kowloon, Hong Kong.

1. 個人資料 Personal Particulars (必須填寫 Required)

英文姓名 (請先寫姓氏) Name in English (Surname first)	中文姓名 (如適用) Name in Chinese (if applicable)
出生日期 (dd/mm/yyyy) Date of Birth (dd/mm/yyyy)	性別 Gender

2. 參選意願 Candidate Preferences (必須填寫 Required)

職位 Post(s)

3. 聯絡資料 Contact Information (必須填寫 Required)

電話號碼 Telephone No.
電郵地址 Email Address

4. 聲明 Declaration

本人謹此聲明，本人在此表格上所填報之個人資料，就本人所知均屬真確及最新資料。

I declare that the personal data provided by me in this form is accurate and up-to-date to the best of my knowledge.

簽署 Signature _____

日期 Date _____

根據《個人資料(私隱)條例》(第 486 章)及其他適用的個人資料保護法例，你有權知道本會是否擁有你的個人資料，亦可索取有關資料副本，並更正和刪除本會保存的有關資料。有關索閱、更正及／或刪除本會記錄內任何有關你的個人資料的要求，以及撤回同意的要求(如適用)，請發送電郵至 info@hksoc.org 或致函香港九龍尖沙咀柯士甸道 8 號香港童軍中心 9 樓 907 室青少年活動署與我們聯絡。

You have a right to request access to, and the correction and erasure of, your personal data in accordance with, where applicable, the provisions of the Personal Data (Privacy) Ordinance (Cap. 486), and any other data protection law as applicable. Requests for access and, correction and/or erasure of personal data, as well as withdrawal of consent, where applicable, should be made by email and addressed to us at info@hksoc.org or by letter and sent to Programme Branch, Room 907, 9/F, Hong Kong Scout Centre, 8 Austin Road, Tsim Sha Tsui, Kowloon, Hong Kong.